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Mötet hölls i Kommunhuset Markaryd, Sunnerbosalen tisdagen den 30 januari 2024,  
kl. 17.00-19.30. 

  
  Närvarande: 

Shahd Rehawi  Strömsnässkolan 
John Niemi  Strömsnässkolan 
Liam Langerkrans Strömsnässkolan 
Fadi Olwan  Strömsnässkolan 
Anton Wombell Markaryds skola 
Vuk Radosevic Markaryds skola 
Maya Balan  Markaryds skola 
Ester Bukuru  KCM 
Esther Takvam KCM 

 Maria Svensson Lundin UKN 
Robin Hansen  UKN 
Ewa Svensson  Bibliotekspedagog §6 

  
 

Återbud var lämnat från Shahd Almohamed, Vincent Ellehamn, Alice Kristensson och Maria 
Svensson Lundin. 

  
  

Dagordning 

 
§1 Mötet öppnas. 

  §2 Närvaro.  
§3 Dagordningen fastställs. 
§4 Val av justerare. 
§5 Förra mötets protokoll 
§6 Bibliotekspedagogen har ordet  
§7 Rapport från UKN  
§8 Elevrådsfrågor 
§9 Barnets bästa 
§10 Vad ska vi fokusera på vt-24? Gäster? 
§11 Instagram konto 

 §12 Övriga frågor. 
§13 Mötet avslutas. 
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 §1. 
 Mötet öppnas. 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

 

§2. 

Närvaro.  
Se ovan. 
 

§3. 

Dagordningen fastställs. 
Mötet beslutade att jobba enligt föreslagen dagordning.  

 

§4. 

Val av justerare. 
Esther Takvam utsågs till att jämte ordförande justera dagens protokoll. 

 

§5. 

Förra mötets protokoll. 
Förra mötets protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 

§6. 

Bibliotekspedagogen har ordet 
Bibliotekspedagog Ewa Svensson presenterade sig och sin verksamhet. Hon har ett projekt på 
gång där hon sökt och fått pengar från Biblioteksutveckling. Projektet handlar om att läsinspirera 
och att få ungdomar att vara läsande förebilder, men också att skapa en positiv relation till vårt 
kulturhus och att jobba med kulturarrangemang. 
Ewa inledde med att ställa ett antal frågor om ungdomarnas läs- och kulturvanor. 
Vidare presenterade Ewa en del i projektet som är en tanke tillsammans med 
Ungdomssamordnaren. Idéen går ut på att ambassadörerna ska fungera som ett slags kulturcrew i 
samband med olika föreställningar som är planerade att genomföras i Kulturhuset under våren. 
Ungdomarna blev helt klart intresserade av tanken och ville gärna deltaga i detta. 
Föreställningarna är enligt följande: 
7 mars Jonas von Essen. Intresse från: Anton, Ester B., Vuk, Maya, Fadi, Shahd R, John, Ester 
T och Liam. 
21 mars Dennis Landén och Riksförbundet för Social och Mental Hälsa RSMH. Intresse 
från: Anton, Vuk, Maya, Fadi, Shahd R, John och Ester B. 
10 april Carl Stanley. Intresse från: Anton, Ester B, Vuk, Ester T, Fadi, Shahd R, John och 
Liam. 
Tanken är att det ska vara fyra ungdomar på vardera föreställning så på något vis måste vi utse 
vilka som blir aktuella. Detta beslut tas på nästa möte den 27 februari. Mötet förläggs då på 
Kulturhuset för att gå igenom lite om lokalerna och teknisk utrustning m.m. 
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§7 

Rapport från UKN 
Robin berättade att man fått en ny rektor på KCM, Anna Nordkvist. Underskottet i UKN:s 
budget blev inte fullt så stort som befarats, men ändock har man gjort en del besparingsåtgärder. 
Detta ska dock inte föranleda någon uppsägning av personal. 
Det blev en ganska stor diskussion angående byggandet av nya förskolor och skolor i kommunen. 
Ungdomarna hade många frågor och synpunkter. 
Vidare berättade Robin att man tittat på betygsvärden och konstaterat att det tyvärr är ganska låga 
värden på alla skolor i kommunen. Detta föranledde en stor diskussion och Robin ställde bl.a. 
frågan hur ungdomarna tänkte att man skulle förändra detta. De konkreta svaren som framkom 
var: Mer inkludering, Mer studieteknik, Lärarbehörigheten bör öka, Återinför elevens val. 

 

§8 

Elevrådsfrågor 
En del typiska elevrådsfrågor framkom. På Markaryds skola önskade man sig ett ställe inomhus 
där man får lov att äta sin egna medhavda mat. Vidare undrade man varför man inte får lov att 
vara på skolans ovanvåning under rasterna. På Traryds skola anser man att det finns ett antal 
otrygga platser 
Eleverna ombeds att lyfta frågorna direkt i sina respektive elevråd. 
Inga vidare svar eller kommentarer har framkommit i frågan om gemensamma rutiner för alla 
elevråd i kommunens skolor. Robin tar återigen med sig frågan till politiken. 
 

§9. 

Barnets bästa 
Inga nya saker att ta upp i detta ämne. Man diskuterade lite angående de aktiviteter som anordnas 
på fritiden både genom aktivitet förebygger och fritidsgårdarna. Nytt från och med jullovet är ju 
samarbetet mellan, fritidsledare, fältassistenter och aktivitet förebygger, där man under hösten 
gjorde en undersökning i samtliga klasser från åk. 4 - 9 i hela kommunen om vilka aktiviteter man 
önskar sig på fritiden. Detta föranledde ett digert lovprogram under jullovet och kommer att 
fortsätta under kommande lov. 
 

§10. 

Vad ska vi fokusera på vt-24? Gäster? 
Fokuseringen under våren kommer att ligga mycket på kulturprojektet och de tre 
föreställningarna som är planerade. 
Gäster som man föreslog var Susanne Appelberg samt Johan Göransson och/eller Elin Hjort. 
 

§11 

Instagramkonto 
Nya bilder togs som ska läggas ut. Kontot måste hållas uppdaterat. 
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§12. 

Övriga frågor. 
Ungdomssamordnaren har varit i kontakt med Länstrafiken angående önskemålen om ändrade 
och utökade avgångar för bussarna i kommunen. Svaret löd i korthet: En utredning pågår men 
några förändringar i närtid är inte planerade och detta beror på att de inte har några medel för att 
utöka kollektivtrafiken. 

 

§13. 

Mötet avslutas. 
Nästa möte blir den 27 februari och förläggs då i Kulturhuset. 
Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  
 

 
 

 
 
 
 
…………………………………………………………………………….. 
Ester Bukuru    ordförande  

  
  

………………………………………………………………………………  
Esther Takvam   justerare 
 
 
……………………………………………………………………………. 
Arne Lindman    ungdomssamordnare/sekreterare 


